

# 香港傑出義工會

## Hong Kong Volunteer Awardees Society

香港傑出義工會於2009年成立，匯聚各屆香港傑出義工獎得主的力量和經驗，提供一個交流和分享平台；並支持本局各項活動，宣揚義務工作精神。該會會員自2011年至今，每周在成報撰寫專欄《義人世界》，與市民分享行義心得。

年內，該會舉行特別會員大會，就執委會選舉章程作出修訂，而周年會員大會則選出2021至2023年度執行委員會。

該會獲何英傑基金會捐贈港幣10萬元，用作舉辦長者義工服務。第一階段服務與東華三院黃祖棠長者地區中心合作，於2021年5至9月期間舉行了3次「傑義服務多開心—家居小維修服務」，共有64位義工參與，為39戶居於九龍城區的合資格獨居或雙老長者提供服務，改善其家居環境及生活質素。受疫情影響，第二階段長者服務將再作安排。

Established in 2009, the Hong Kong Volunteer Awardees Society (HKVAS) gathers the strengths and expertise of the Hong Kong Volunteer Awardees and provides them with a platform for exchange. It is committed to spreading volunteerism while in support of AVS' initiatives. Since 2011, HKVAS members have been contributing articles to Sing Pao's weekly column "Volunteers' World" sharing their volunteering experience and insights with the public.

In the year, an Extraordinary General Meeting was held to revise its Constitution on the election of the Executive Committee. And the Executive Committee for the year 2021-2023 was elected at the Annual General Meeting.

The Society received a donation of HK\$100,000 from Ho Ying Chie Foundation for organizing volunteer services for the elderly. In collaboration with Tung Wah Group of Hospitals Wong Cho Tong District Elderly Community Centre, the first phase of home repair and maintenance services for 39 eligible singleton elders or elderly couples living in Kowloon City District was held from May to September 2021 to improve their home environment and quality of life. A total of 64 volunteers participated in the services for 3 days. Due to the impact of COVID-19, the second phase of service would be arranged at a later date.



2021-2023年度執行委員會成員名單列於第15頁  
2021-2023 Executive Committee Members list is on page 15



香港傑出義工會會員關懷有需要長者，為他們提供家居維修和健康檢查服務  
 HKVAS members cared for the elderly in need, providing them home repair and health check service

